

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: عالية -الخطوط الجوية الملكية الأردنية Date: 06-04-2025 02:36:06 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: عالية -الخطوط الجوية الملكية الأردنية التاريخ: 06-04-2025 02:36:06 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of عالية -الخطوط الجوية الملكية الأردنية cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 13:30 on 27-04-2025 at Via visual and electronic communication Lumi AGM to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة عالية -الخطوط الجوية الملكية الأردنية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 27-04-2025 الساعة 13:30 في من خلال وسائل الاتصال المرئي والإلكتروني Lumi AGM وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>The agenda of the extraordinary meeting includes adding purpose No. (581302) registered in the purpose register at the Companies Control Department, related to (issuing specialized magazines, periodicals and publications) to the purposes of Alia - Royal Jordanian Airlines, as well as amending the company's memorandum and articles of association to include the amended purposes</p>	<p>يشمل جدول أعمال الاجتماع غير العادي على إضافة الغاية رقم (581302) المسجلة في سجل الغايات لدى دائرة مراقبة الشركات والمتعلقة بـ (إصدار المجلات والدوريات والمطبوعات المتخصصة) إلى غايات شركة عالية - الخطوط الجوية الملكية الأردنية، وكذلك تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة بحيث يتم تعديل غايات الشركة على عقد تأسيس الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: م. سامر السمان</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: م. سامر السمان</p>